
ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ 

သတင္းစာစဥ္
အမွတ္ (၁၉)၊ ႏိုဝင္ဘာ ၂၂ ရက္၊ ၂ဝ၁၆

၁

 ႏုုိဝင္ဘာ ၂၁၊ ၂၀၁၆ 

ေတာင္ႀကီးၿမိဳ႕ သစ္ေတာရပ္ကြက္ အိမ္ 
ေတာ္ရာလမ္းအတြင္းရွိ ထင္း႐ွဴးေတာေျမာက္ 
ဘက္ျခမ္းအား သြပ္ျပားမ်ား ကာရံေနျခင္းကို 
ေတာင္ႀကီးေဒသခံ သဘာ၀ပတ္၀န္းက်င္ 
ထိန္းသိမ္းေရးအဖဲြ႕မ်ား စိုးရိမ္ေနေၾကာင္း 
သတင္းရရွိသည္။ ႏုိ၀င္ဘာ ၁၇ ရက္မွ စတင္ 
ကာ သြပ္ျပားမ်ားကာရံေနၿပီး ကာရံထားသည့္ 
အပုိင္းထဲတြင္ ႏွစ္ရွည္ထင္း႐ွဴးပင္ ၁၀၀ေက်ာ္ 
ပါ၀င္ေနသည္ဟု ေတာင္ႀကီးေဒသခံ သဘာ၀ 
ပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရးအဖဲြ႕မ်ားက ဆုိ 
သည္။

‘‘ရွမ္းျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္႐ုံးသစ္ တည္ 
ေဆာက္လုိ႔ရွိရင္ သစ္ပင္တစ္ပင္မွ မခုတ္ရတဲ့ 
ေနရာမွာ တည္ေဆာက္မယ္လို႔ ရွမ္းျပည္နယ္ 

အစုိးရအဖဲြ ႔၀န္ႀကီးေတြက လူထုေတြ႕ဆုံပဲြမွာ 
ကတိေပးေျပာထားတယ္။ အခု ကုမၸဏီက 
တည္ေဆာက္မယ့္အပုိင္းကို ဒီလိုကာရံတာ 
ေတြ လုပ္ေဆာင္လာတ့ဲအတြက္ အရမ္းကို 
စိုးရိမ္ပါတယ္။ သစ္ပင္ေတြ ခုတ္မယ္ဆုိရင္ 
ေတာ့ ဆက္လက္ကန္႔ကြက္သြားမယ္’’ ဟု 
သဘာ၀ပတ္ဝန္းက်င္ ထိန္းသိမ္းေရးလုပ္ငန္း 
မ်ား ေဆာင္ရြက္ေနသည့္ ကိုသက္ပိုင္စိုးက 
ေျပာသည္။

လႊတ္ေတာ္အသစ္ တည္ေဆာက္ရန္  
လႊတ္ေတာ္႐ုံးက စီစဥ္ေနၿပီး သစ္ပင္မ်ား 
ခုတ္ထြင္မည္မဟုတ္ဘဲ လုပ္ငန္းလုပ္ေဆာင္ 
ေနစဥ္အတြင္း ထိခုိက္မႈမရွိေအာင္ အကာ 
အရံမ်ား စီမံထားျခင္းသာ ျဖစ္သည္ဟု ရွမ္း 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္႐ုံးမွ တာ၀န္ရွိသူတစ္ဦး 
က ေျပာသည္။ 

ရွမ္းျပည္နယ္အစိုးရအဖဲြ ႔သည္ ေဒသခံ 
မ်ား သေဘာမတူညီသည့္ ထင္း႐ွဴးေတာ 
အတြင္း လႊတ္ေတာ္္တည္ေဆာက္ရန္ ခြင့္ျပဳ 
ေပးမည္မဟုတ္ဘဲ သစ္ပင္တစ္ပင္မွ ခုတ္ 
ထြင္ရျခင္းမရိွသည့္ေနရာ၌သာ တည္ေဆာက္ 
ခြင့္ျပဳထားသည္ဟု ရွမ္းျပည္နယ္၀န္ႀကီးခ်ဳပ္ 
ေဒါက္တာလင္းထြဋ္က သတင္းမီဒီယာသမား 
မ်ားႏွင့္ေတြ႕ဆံုစဥ္ ေျပာၾကားခ့ဲသည္။  ထင္း႐ွဴး 
ေတာအတြင္း အကာအရံမ်ား ေန႔စဥ္လုပ္ 
ေဆာင္ေနျခင္းႏွင့္ ပတ္သက္၍ လုပ္ငန္းခြင္ 
တြင္ ေဆာင္ရြက္ေနသည့္  ကုမၸဏီမွ ေဆာက္ 
လုပ္ေရးလုပ္ငန္းခြင္ တာ၀န္ရွိသူအား ေမး 
ျမန္းေသာ္လည္း ျပန္လည္ေျဖၾကားျခင္း မရွိ 
ေပ။
(ကုုိးကား-www.7daydaily.com မွ ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပ 

သည္။)

ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္႐ုံးသစ္ တည္ေဆာက္ရန္ ထင္း႐ွဴးေတာ 
ေျမာက္ဘက္ျခမ္းကုိ သြပ္ျပားမ်ားျဖင့္ကာေန၍ ေဒသခံမ်ားစိုးရိမ္

ႀကိဳက္တာယူ ငါးေထာင္တန္ 
ဆိုင္ေတြကို စစ္ေဆးမယ္

ႏိုုဝင္ဘာ ၁၇၊ ၂၀၁၆

ရန္ကုန္ၿမိ ႕ဳတြင္ နာမည္ႀကီးေနေသာ ႏုိင္ငံျခားသားမ်ား ဖြင့္ထား 
သည့့္ “ႀကိဳက္တာယူ ငါးေထာင္ဆိုင္”မ်ားကို စစ္ေဆးသြားမည္ဟုု 
သတင္းရရွိသည္။ ဝင္ေရာက္စစ္ေဆးရာတြင္ ဖမ္းဆီးအေရးယူရန္ 
အတြက္ မဟုုတ္ဘဲ အခြန္ေဆာင္ျခင္းရိွမရိွ၊ လုုပ္ငန္းလုုိင္စင္ေလွ်ာက္ 
ထားျခင္းရွိမရွိ အစရွိသည္မ်ားကိုု အသိပညာေပးရန္ျဖစ္ေၾကာင္း 
ပန္းဘဲတန္းၿမိဳ႕နယ္ လႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ ဦးသန္းႏိုုင္ဦးက 
ေျပာၾကားခဲ့သည္။ ၿမိဳ႕ နယ္ပူးေပါင္းအဖြဲ႔ေတြအျဖစ္ စည္ပင္၊ လဝက၊ 
အေထြေထြအုပ္ခ်ဳပ္ေရးဦးစီးဌာန၊ ရဲတပ္ဖြဲ ႔က တာဝန္ရိွသူေတြနဲ႔အတူ 
ေဆာင္ရြက္သြားမယ္လို႔ ၎က ဆက္လက္ေျပာၾကားခဲ့သည္။ 
(ကုုိးကား - http://www.7daydaily.com မွ ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပသည္။)

သတင္းဓာတ္ပံုု

“ၾကက္ေျခနီ အသိပညာျပန္႔ပြားေရး အလုုပ္႐ံုုေဆြးေႏြးပြဲ”ကိုု ကခ်င္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္၌ ႏိုုဝင္ဘာလ ၁၇ ရက္ေန႔ႏွင့္ ၁၈ ရက္ေန႔တြင္ 
က်င္းပေနစဥ္။ (က္ုုိးကား - Kachin State Hluttaw Facebook Page)



ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၁၉)
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ႏိုုဝင္ဘာ ၂၀၊ ၂၀၁၆

ဗိုုလ္မွဴးသိန္းဟန္ 
(တပ္မေတာ္သားကိုုယ္စားလွယ္)

"ကြ်န္ေတာ္က FDA ကိစၥနဲ႔ အားကစား 
ကြင္း တိုုးခ်ဲ႕ ေပးဖိုု႔၊ အခမဲ့ကစားခြင့္ေပးဖိုု႔ ေမး 
ခြန္းေမးခဲ့တာပါ။ ႏွစ္ခုုစလံုုးကိုု ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္က 
ေျဖခဲ့ပါတယ္။ သက္ဆိုု္င္တဲ့အေျဖအျပင္ သူ႔ 
အျမင္ သေဘာထားေတြကိုုပါ ေျဖဆိုုေပးခဲ့ပါ 
တယ္။ ေနာက္ျပီး FDA ကိစၥဆိုု္ရင္လည္း အခု 
ေစ်းကြက္ထဲမွာ စစ္ေဆးေနတာမ်ိဳးေတြ ရွိ 
ေနတာကိုု ေတြ႔ရပါတယ္။"

ဦးေအာင္ေက်ာ္ဦး (လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒)
"လႊတ္ေတာ္ေကာ၊ အစိုုးရေကာ အခုုမွ 

အစရွိၾကေသးတာကိုု ကိုုယ့္အစိုုးရကိုု အက်ပ္ 
႐ုုိက္သြားမယ့္ဟာမ်ဳိးကိုု ကြ်န္ေတာ္တိုု႔ လႊတ္ 
ေတာ္အေနနဲ႔က နည္းနည္းထိန္းေက်ာင္းရ
တာေပါ့ေနာ္။"

ဦးေက်ာ္ျမင့္ (ရမည္းသင္း ၂၊ USDP)
"စံုုစမ္းစစ္ေဆးေရးအဖြဲ ႔ေတြမွ လႊတ္ 

ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ေတြ ပါဝင္ေနရတာဟာ 
အုုပ္ခ်ဳပ္ေရးပိုုင္းကုုိ ဝင္စြက္ဖက္သလို ျဖစ္ေန 

လိုု႔ ဖြဲ႔စည္းပံုုဥပေဒပုုဒ္မ ၁၁ အရ ဒါမ်ဳိးမျဖစ္ 
သင့္တဲ့အေၾကာင္း ေမးခြန္းေမးတာကိုု ပယ္ခ် 
ခံခဲ့ရတယ္။ ေမးတာေျဖတာေတြမွာ အားမရ 
တာေတြရွိတယ္။ ပြင့္ပြင့္လင္းလင္းေျပာရမယ္ 
ဆိုုရင္ လႊတ္ေတာ္တက္ရတာ မေပ်ာ္ေမြ ႕ေတာ့ 
တဲ့ အခ်ိန္ေတာင္ရိွတယ္။ အစိုုးရကိုု support 
လုုပ္ေနရင္ Check and Balance ေပ်ာက္ 
သြားမယ္၊ အစိုုးရကိုု ေလ့လာေစာင့္ၾကည့္ေန 
ရမယ္။ (လႊတ္ေတာ္နဲ႔အစုုိးရ) ညီေလး အစ္ကိုု 
ႀကီး လုုပ္ေနလိုု႔မရဘူး။"

ဦးေအာင္ေရႊ(ခ်မ္းေအးသာစံ ၂၊ 
ဒီမိုုကရက္တစ္ပါတီ-ျမန္မာ)

"ကြ်န္ေတာ္က ျပည္သူပိုုင္ေျမ၊ ႏိုုင္ငံ 
ေတာ္ပိုုင္ေျမမွာ ႐ံုုးအေဆာက္အအံုုဖြင့္လွစ္ 
ထားတဲ့ ၾကံ႔ခုုိင္ေရးတိုုင္း႐ံုုးေျမကိုု ျပန္လည္ 
သိမ္းဆည္းဖိုု႔ ေမးခဲ့တာရွိတယ္။ ေျဖတဲ့အေျဖ 

က အျဖစ္မွန္ကိုု ဆင္းမၾကည့္ဘဲ ေျဖထားတဲ့ 
အေျဖျပန္ရတယ္။"

ေဒၚသီတာၿငိမ္း (မလိႈင္ ၂၊ NLD) 
"ကြ်န္မတိုု႔ေဒသမွာ ဒါေတြျဖစ္ေနတယ္၊ 

ဒါေတြလိုုအပ္ေနတယ္ဆိုုၿပီးေတာ့ အစိုုးရကိုု 
message ေပးရတာေလ။ သူတုုိ႔ေျဖတ့ဲ  အေျဖ 
ေပၚမွာ အားရတယ္၊ အားမရဘူး ဆိုုတာက 
ေတာ့ သူတိုု႔လုုပ္ေဆာင္ေပးတဲ့အေပၚ ေစာင့္ 
ၾကည့္ရမွာပဲ။"

ဦးမိုုးျမင့္သိန္း (သာစည္ ၁၊ USDP)
"ကိုု္ယ္စားလွယ္တခ်ဳိ႕ရဲ႕ ေမးခြန္းက 

အဆိုုပံုုစံေတြ ျဖစ္ေနတယ္။ မလိုုအပ္ဘဲ ေဝ့ 
ေနၾကတာေတြရွိတယ္။ ေမးခြန္းဆိုုတာက 
လုုိတိုုရွင္းျဖစ္ရတယ္။"

ဦးမ်ဳိးသစ္ (သယံဇာတႏွင့္ သဘာဝ 
ပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး)

"အစုုိးရကိုု အားမလိုုအားမရေတြေတာ့ 
ျဖစ္တတ္ၾကပါတယ္၊ ကြ်န္ေတာ္တိုု႔ ပူးေပါင္း 
ေဆာင္ရြက္ႏိုုင္ဖိုု႔ ႀကိဳးပမ္းေနပါတယ္။" 
(ကုုိးကား - The Voice Daily မွ ေကာက္ႏုုတ္တင္ျပ 

သည္။) 

၉  လ သက္တမ္း မႏေၱလးတိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္အေပၚ အျမင္မ်ား

သတင္းဓာတ္ပံုု
ႏိုုဝင္ဘာ ၂၀ ရက္ေန႔ ကရင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးသန္႔ဇင္ 
ေအာင္ (ျမဝတီၿမိဳ႕ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္ ၂) ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခု ဘ႑ာေရးႏွစ္၊ ျပည္
နယ္ေက်းလက္ေဒသဖြံ ႔ၿဖိဳးတိုုးတက္ေရးဦးစီးဌာန တာဝန္ယူေဆာင္ရြက္မည့္ 
ျမဝတီၿမိဳ႕နယ္အတြင္းရွိ စီမံကိန္းလုုပ္ငန္းမ်ားကိုု ေလ့လာၾကည့္႐ႈခဲ့သည္။ ဌာန 
မွ တာဝန္ရွိသူ လ/ထၫႊန္မွဴးဦးေငြစိုး၊ ဦးစီးအရာရွိ ဦးမ်ိဳးေအာင္စိုး လိုုက္ပါခဲ့ၿပီး  
လိုအပ္သည္မ်ားကို ေက်းရြာအုပ္ခ်ဳပ္ေရးမွဴအပါဝင္ ျပည္သူမ်ားႏွင့္ေပါင္းစပ္
ညိႇႏႈိင္းေဆာင္ရြက္ခ့ဲပါသည္။  (ကုုိးကား - Daw Nan Thuzar Wiin’s Facebook Page)



ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၁၉)

၃

တိုုင္းေဒသႀကီး/ ျပည္နယ္
အစားထိုုးေျပာင္းလဲေသာ 

တပ္မေတာ္သားကိုုယ္စားလွယ္ဦးေရ 

ကခ်င္ျပည္နယ္ ၁ ဦး

ကရင္ျပည္နယ္ ၂ ဦး

မြန္ျပည္နယ္ ၂ ဦး

ရခိုု္င္ျပည္နယ္ ၂ ဦး

ရွမ္းျပည္နယ္ ၇ ဦး 

စစ္ကိုု္င္းတိုု္င္းေဒသႀကီး ၃ ဦး

တနသၤာရီတုုိုုင္းေဒသႀကီး ၁ ဦး

ပဲခူးတိုုင္းေဒသႀကီး ၃ ဦး

မေကြးတိုုင္းေဒသႀကီး ၂ ဦး

မႏၱေလးတိုုင္းေဒသႀကီး ၂ ဦး

ရန္ကုုန္တိုုင္းေဒသႀကီး ၃ ဦး

ဧရာဝတီတိုုင္းေဒသႀကီး ၂ ဦး 

ႏိုုဝင္ဘာ ၂၀၊ ၂၀၁၆

ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီး အစုိးရအဖြဲ ႔ႏွင့္ 
လႊတ္ေတာ္အၾကား   အခ်ိတ္အဆက္အနည္း 
ငယ္လြေဲနေၾကာင္း ဒဂံုၿမိ ႕ဳ နယ္မဲဆႏၵနယ္အမွတ္ 
(၂)လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေက်ာ္ေဇယ် 
က ႏို၀င္ဘာ ၁၆ ရက္တြင္ က်င္းပေသာ ရန္ကုန္ 
တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္၌ ေျပာၾကားသည္။

လႊတ္ေတာ္၌ ဦးေက်ာ္ေဇယ်က ေမးခြန္း 
ေလးခုေမးျမန္းရန္ စီစဥ္ထားရာ လႊတ္ေတာ္ 
႐ုံးက ေမးခြန္းမ်ားထပ္ေန၍ ႏွစ္ခုသာေမးျမန္း 
ခြင့္ျပဳေသာေၾကာင့္ ႏုိ၀င္ဘာ ၁၆ ရက္တြင္ 
က်န္ေမးခြန္းႏွစ္ခုသာ ေမးျမန္းခြင့္ရရွိျခင္း 
အေပၚ အထက္ပါအတုိင္း ေျပာၾကားခဲ့ျခင္း 
ျဖစ္သည္။

‘‘ကြ်န္ေတာ္ တင္ျပခ်င္တဲ့အခ်က္က 
ေတာ့ အစုိးရအဖြဲ ႔နဲ႔လႊတ္ေတာ္နဲ႔ အခ်ိတ္ 
အဆက္ေလးေတြ နည္းနည္းလြဲေနတယ္ 
ထင္ပါတယ္။ ၿမိဳ႕ ျပစီမံကိန္းနဲ႔ ပတ္သက္လုိ႔ 
လႊတ္ေတာ္ကေန ဦးေက်ာ္ေဇယ် ေမးခြန္း 
မေမးပါနဲ႔။ ကုိယ္စားလွယ္ေတြ ထပ္ေနတယ္ 
ဆုိတဲ့အတြက္ ကြ်န္ေတာ္က က်ဴးေက်ာ္ေတြ 
ကို ေမးျခင္းျဖစ္ပါတယ္’’ဟု ဦးေက်ာ္ေဇယ်က 
လႊတ္ေတာ္၌ ေျပာၾကားသည္။

လႊတ္ေတာ္႐ုံးက ထုတ္ျပန္ေသာ အစီ 
အစဥ္စာရြက္တြင္ ဦးေက်ာ္ေဇယ်၏ ေမးခြန္း 
ႏွစ္ခုသာ ပါ၀င္ေသာ္လည္း ယင္းေမးခြန္းကို 
ျပန္လည္ေျဖၾကားေသာ လုံၿခဳံေရးႏွင့္ နယ္စပ္ 
ေရးရာ၀န္ႀကီး ဗုိလ္မွဴးႀကီးတင္ေအာင္ထြန္း 
က ေမးခြန္းေလးခုစလုံးကို ျပန္လည္ေျဖၾကား 
ၿပီး ယင္းကဲ့သုိ႔ေျဖၾကားခဲ့မႈအေပၚ ဦးေက်ာ္ေဇ 
ယ်က ေက်းဇူးတင္ေၾကာင္း ေျပာၾကားခ့ဲသည္။

‘‘ေမးတဲ့ေမးခြန္းနဲ႔ ေျဖတဲ့အေျဖက သိပ္ 
အံ၀င္ခြင္က်မျဖစ္ဘူး၊ တိတိက်က်ျပတ္ျပတ္ 
သားသားမျဖစ္ဘူးဆုိရင္ ေက်နပ္အားရမႈရွိ 
မွာမဟုတ္ဘူး။ ကြ်န္ေတာ္တုိ႔ ကိုယ္တုိင္ 
လည္း အားမရတာေတြ ရွိပါတယ္။ ေနာက္ 
တစ္ခ်က္ကုိယ္စားလာေျဖတဲ့အခါမွာ အခ်က္ 
အလက္က ပိုၿပီးအားနည္းသြားတာေပါ့။ ဆက္ 
စပ္ေမးခြန္းေတြေမးတဲ့အခါ ပုိၿပီးဆုိးသြားတာ 
ေတြလည္း ေတြ ႔ရိွရပါတယ္။ တကယ္ျဖစ္သင့္ 
တာက ေမးတဲ့ေမးခြန္းနဲ႔ ေျဖတဲ့အေျဖ အံ၀င္ 
ခြင္က်ျဖစ္ဖုိ႔ အထူးပဲလိုအပ္လွပါတယ္’’ဟု 
မဂၤလာေတာင္ၫြန္႔ၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္ 
(၂)လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးရန္ေအာင္ 
က မွတ္ခ်က္ျပဳသည္။ 
(ကုုိးကား-www.7daydaily.com မွ ေကာက္ႏုုတ္ တင္ျပ 

သည္။)

ရန္ကုန္တုိင္းအစုိးရအဖြဲ ႔ႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ၾကား အခ်ိတ္အဆက္ 
အနည္းငယ္လြဲေနေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ေျပာၾကား

ႏိုုဝင္ဘာ ၁၇၊ ၂၀၁၆ 

Euro-Burma Office (EBO) မွ ႀကီးမွဴး 
၍ “ဖယ္ဒရယ္စနစ္ဆိုုင္ရာ အလုုပ္႐ံုုေဆြးေႏြး 
ပြဲ” ကိုု ႏိုုဝင္ဘာ ၁၇ ရက္ေန႔ ေနျပည္ေတာ္ 
Royal President Hotel ၌ က်င္းပခဲ့သည္။ 
တိုုင္းရင္းသားေရးရာဝန္ႀကီးဌာန ျပည္ေထာင္ 
စုုဝန္ႀကီး ဦးႏိုု္င္သက္လြင္ႏွင့္ တုိင္းေဒသႀကီး၊ 
ျပည္နယ္ရွိ တုိင္းရင္းသားေရးရာ၀န္ႀကီးမ်ား 
တက္ေရာက္ခဲ့ၾကသည္။  

ဖက္ဒရယ္စနစ္က်င့္သံုးပါက  ျပည္ 
ေထာင္စုအစုိိးရအဖြဲ ႔ႏွင့္ တုိင္းေဒသႀကီးသိုု႔ 
မဟုုတ္  ျပည္နယ္အစိုးရၾကား အာဏာခြဲယူပံုု 
ႏွင့္ လုုိအပ္ခ်က္မ်ားကိုု  ပြင့္ပြင့္လင္းလင္း 
ေဆြးေႏြးၾကဖို႔ ဦးႏုိင္သက္လြင္က ေျပာၾကားခဲ့ 
သည္။  ႏွစ္ရက္ၾကာျပဳလုပ္သည့္ အလုပ္္႐ံု 
ေဆြးေႏြးပြဲတြင္  ဖက္ဒရယ္စနစ္ကုိ တည္ 
ေဆာက္တဲ့အခါမွာ ေနာက္ခံသမုိင္းေၾကာင္း 
အစဥ္အလာ ပကတိအေနအထားေပၚ မူတည္ 
ၿပီးေတာ့ ကုိယ္ႏုိိင္ငံနဲ႔ကုိက္ညီတဲ့ ဖက္ဒရယ္ 
စနစ္ကုိ ေဖာ္ေဆာင္ရမွာ ျဖစ္တယ္လုိ႔ တက္ 
ေရာက္လာတဲ့သူေတြက ေဆြးေႏြးခဲ့ၾက 
သည္။
(ကုုိးကား - http://www.7daydaily.com)

တုိင္းရင္းသားေရးရာ၀န္ႀကီးမ်ား 
ဖက္ဒရယ္စနစ္ဆိုုင္ရာ 
အလုပ္႐ုုံေဆြးေႏြးပြဲ တက္ေရာက္

ႏိုုဝင္ဘာ ၁၅၊ ၂၀၁၆

ျပည္ေထာင္စုု ေရြးေကာက္ပြဲ 
ေကာ္မရွင္၏ ေၾကညာခ်က္အမွတ္ (၃/ 
၂၀၁၆) တြင္ ေဖာ္ျပထားသည့္ 
ေအာက္ပါ တပ္မေတာ္သားတိုုင္းေဒသ 
ႀကီး သိုု႔မဟုုတ္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ကိုုယ္စားလွယ္ ၃၀ ဦးတိုု႔အား  အစား 
ထိုုးေျပာင္းလဲလိုုက္သည္။ ကယားျပည္ 
နယ္ႏွင့္ ခ်င္းျပည္နယ္တိုု႔မွအပ အျခား 
တိုုင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္နယ္မ်ားတြင္ 
တပ္မေတာ္သားကုုိယ္စားလွယ္အစား
ထိုုးေျပာင္းလဲမႈမ်ားရွိခဲ့သည္။ 

တပ္မေတာ္သား တိုုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ သိုု႔မဟုုတ္ 

ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္္ ကိုုယ္စားလွယ္ ၃၀ ဦး အစားထိုုးေျပာင္းလဲ
သတင္းတိုု

 မြန္ျပည္နယ္ စည္ပင္သာယာေရးဥပေဒ 
ၾကမ္းႏွင့္စပ္လ်ဥ္း၍ ျပည္သူလူထုု၏ သေဘာ 
ထားဆႏၵ၊ အႀကံျပဳခ်က္မ်ားရယူရန္ Public 
Hearing ကိုု ေမာ္လၿမိဳင္ၿမိဳ႕တြင္ ႏုုိဝင္ဘာ ၂၁ 
ရက္ေန႔တြင္လည္းေကာင္း၊ သထံုုၿမိဳ ႔၌ ႏိုုဝင္ 
ဘာ ၂၆ ရက္ေန႔တြင္လည္းေကာင္း က်င္းပ 
သြားမည္ျဖစ္သည္။ တက္ေရာက္ေလ့လာ 
ေဆြးေႏြးအၾကံျပဳလိုုသူမ်ား အေသးစိတ္ 
အခ်က္အလက္ကိုု မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
Website  (www.monhluttaw.com) တြင္ 
ရယူႏိုုင္ပါသည္။ 
(ကုုိးကား- www.monhluttaw.com)( က္ုုိးကား - ေၾကးမံုုသတင္းစာ ႏိုုဝင္ဘာ ၁၅၊၂၀၁၆)


